
  ПРОТОКОЛ № 4 

Засідання студентського самоврядування  

Відокремленого структурного підрозділу  

«Конотопський індустріально-педагогічний фаховий коледж  

Сумського державного університету» 

 

15 грудня 2023 року                                                                               м. Конотоп

       

 

Присутні: 15 

Голова студентського парламенту коледжу – Анастасія Москаленко 

Заступник голови студентської ради – Дар’я Харченко 

Секретар – Тетяна Шадоріна 

Члени – 15 чоловік  

Відсутні: - 3 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Доповідь керівника інформаційного сектору щодо виконаної роботи та 

розгляд майбутніх планів. 

2. Інформація успішності по закінченню семестру. 

3. Аналіз результатів опитування здобувачів освіти щодо безпечного 

освітнього середовища. 

4. Обговорення питання щодо проведення благодійних акцій. на підтримку 

ЗСУ до Новорічних та Різдвяних свят  

 

 1. Доповідь керівника інформаційного сектору, щодо виконаної 

роботи та розгляд майбутніх планів. 

СЛУХАЛИ: керівника інформаційного сектору, Владислава Киричка, який 

інформував присутніх про пророблену роботу за 2023 рік: 

- постійно поновлюється інформація на стенді самоврядування; 

- систематично готується та оприлюднюється інформація про активну 

діяльність в нашому коледжі; 



- протягом року було змонтовано велику кількість роликів. 

ВИСТУПИЛИ: членькиня інформаційного сектору, Тетяна Шадорина, яка 

акцентувала увагу на тому, що залучають до роботи над монтажем роликів 

нових студентів, які втілюють свої ідеї в життя. 

УХВАЛИЛИ: членам інформаційного сектору продовжити працювати на 

випередження. 

2.  Інформація успішності по закінченню семестру. 

СЛУХАЛИ: голову наукового сектору Анну МАТВЄЄНКО, яка повідомила, 

що узагальнивши інформацію успішності студентів коледжу можна зробити 

висновок, що семестр закінчили добре, а в даний час підводиться підсумок по 

тих студентах, які мають незадовільні оцінки й розробляється графік перездач 

«2». 

УХВАЛИЛИ: Інформацію взяти до уваги. 

3. Аналіз результатів опитування здобувачів освіти щодо булінгу 

та кібербулінгу. 

СЛУХАЛИ: голову студентської ради, Анастасію Москаленко,  голову, яка 

ознайомила присутніх з результатами опитування здобувачів освіти щодо 

безпечного освітнього середовища. 

Узагальнені результати опитування відображені на діаграмах, поданих 

нижче. 



 



 



 



 



 
УХВАЛИЛИ: взяти результати опитування до уваги 

 




